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CRN 048 

  Date:24th January, 2024. 

Subject: Participation in the ‘KARAM international Award’. 

 

Dear Parents, 

The Islamic Department at Crown Private School is happy to announce the commencement of the Karam 

International Awards Programme in order develop our students’ skills in the Holy Qur’an and Islamic 

culture. This targets students from KG2 to Grade 5. This award aims to fully support the Islamic education 

curriculum, build a sense of pride in the Islamic religion, and develop creativity through drawing and handicrafts. 

Please note that the subscription fee is AED 100/- per student. Joining the Karam International 

Awards Programme encourages students to develop lifelong skills that embrace their culture, tradition, and 

faith. 

Those participating in the competition will receive a booklet (as per their age group) that includes ten tasks that 

support the development of their life skills emanating from their culture and faith. This booklet is available in 

English and Arabic. Students will need to complete and document each task in the academic year, after which it 

will be initialed by the Islamic teacher, and then stamped with the Karam International Award Programme 

stamp. There are optional tasks at the end of each booklet that enable students to create their own challenges, 

which help enhance high-level critical thinking skills. Upon completion of all tasks in the booklet, students will 

receive a special certificate of completion in addition to a hand embroidered key chain in the shape of the word 

Karam which they can proudly sport on their bags.  

If you wish to participate, please contact your ward’s Islamic teacher via Class Dojo or I Campus. For more 

information, please scan the QR code to read the instructions in English: 

Islamic Department. 

 

ي 
 
 .كرم الدوليةجائزة  الموضوع: المشاركة ف

 أولياء الأمور الكرام: 
 

ي  إعلامكميسعدنا 
 
بية الإسلامية / الخاصة مدرسة كروان عن رغبتنا ف ي جائزة   المشاركةب قسم التر

 
ي ف

 
كرم الدولية لتنمية مهارات الطلبة ف

ي تستهدف طلبة المرحلة التأسيسية من الروضة الثانية إلى الصف الخامس
، حيث تهدف هذه الجائزة القرآن الكريم والثقافة الإسلامية والتر

، وتنمية الإبداع من خلال الرسم والمهارات إلى الدعم الك از بالدين الإسلامي
بية الإسلامية، وبناء الشعور بالفخر والاعتر  امل لمنهاج التر

اك:   . ـــة/ درهم لكل طالب 100اليدوية، علمًا بأن رسوم الاشتر
 

ةيتضمبكل فئة عمرية  مناسبآلية المشاركة بالجائزة: سيتم توزيــــع كتيب  مهاراتهم الحياتية المنبثقة من ثقافتهم تدعم تطوير مهام  ن عشر
ية والعربية،  وإيمانهم سيعمل الطلبة على إكمال كل مهمة وتوثيقها طوال العام الدراسي وتوقيعها حيث يتوفر كتيب التحدي باللغتي   الإنجلت  

بية الإسلامية ومن ثم ختمها بختم )جائزة كرم الدولية(، وهناك مهام اختيارية  ي نهاية كل كتيب من قبل معلم التر
 
 ف

 
ن الطلبة من إنشاء ت

ّ
مك

التحدي الخاص بهم مما يعزز من التفكت  النقدي عالىي المستوى، عند إتمام جميع المهام لكل كتيب سيحصل الطلبة على شهادة إكمال 
 على حقائبهم. بكل فخر على شكل كلمة )كرم( يمكنهم تعليقها بالإضافة إلى سلسلة مفاتيح خاصة مطرزة 

 

ي 
 
بية الإسلامية لكـــــلمي مل مع معــــة يرجى التواصــــبالمشارك مــحال رغبتكف    مدرسةـــ" أو موقع الكلاس دوجوعتى تطبيق " ل مرحلةــــادة التر
"i Campus ." للتعريف بالجائزة باللغة العربية أعلاه. من المعلومات يرجى فتح الماسح الرقمي  د للمزي  

 

 الدائم معنا.  لكم حسن تعاونكمشاكرين 
 

بية الإ سم ق  سلامية. التر


